



MAJLIS DAERAH JELEBU
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

KENYATAAN IKLAN PENYEWAAN
(24 Julai 2019)

Tawaran penyewaan adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berpengalaman serta berkeupayaan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah Kod Bidang 222501 dengan pendaftaran masih sah laku tempohnya adalah dipelawa untuk perkhidmatan seperti berikut :

NO. SEBUTHARGA	PERKARA	KOD BIDANG PENDAFTARAN	TARIKH LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
MDJ (S)/11/12/02 (11)	Pengurusan Jeram Gading Resort Peringatan : Lawatan Tapak/ Taklimat adalah diwajibkan. Sila bawa cop syarikat untuk pengesahan kehadiran.	222501 – Hotel/Resort	31 Julai 2019 (Rabu) 10.00 pagi Tempat : Jeram Gading Resort. Kenaboi	Sebelum atau pada : 12.00 tengahari 8 Ogos 2019 (Rabu)

Dokumen penyewaan hanya boleh diperolehi pada waktu pejabat mulai **1 Ogos 2019 hingga 8 Ogos 2019** di Kaunter Hasil, Majlis Daerah Jelevu, 71600 Kuala Klawang, Negeri Sembilan Darul Khusus dengan menunjukkan **SIJIL ASAL AKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR BUMIPUTERA DAN SIJIL AKUAN PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang seperti diatas yang mana pendaftaranya yang masih sah dan menyerahkan satu salinan (fotostat) sijil-sijil berkenaan semasa membeli dokumen sebutharga.

Dokumen penyewaan boleh dibeli dengan harga **RM50.00 (Ringgit Malaysia : LIMA PULUH SAHAJA)** senaskah dan tidak akan dikembalikan.

Pembayaran hendaklah dibuat dalam bentuk Tunai, Wang Pos/Kiriman Wang (Money Order), Bank Draf Berpalang atau Banker's Cheque atas nama **YANG DIPERTUA MAJLIS DAERAH JELEBU**.

Dokumen penyewaan yang diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam **sampul surat berlakri dengan mencatat tajuk dan No. Sebutharga di sudut kiri sampul surat** dan hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebutharga di Unit Kejuruteraan, Majlis Daerah Jelevu sebelum atau pada pukul **12.00 tengahari 8 Ogos 2019**. Tawaran yang lewat tidak akan dipertimbangkan.

(TUAN WAN MUD SHARDIHAN BIN W.DAHALAN)
Yang Dipertua
Majlis Daerah Jelevu

Tarikh : 24 Julai 2019